



## DIVISION OF CLINICAL PSYCHOLOGY

The Hong Kong Psychological Society Ltd.

香港心理學會 臨床心理學組

<http://www.dcp.hkps.org.hk>

(Updated 最後更新: 11.2017)

### List of HKPS Recognized Local Clinical Psychology Training

#### 獲香港心理學會認可的本地臨床心理學課程

- [M.S.Sc. in Clinical Psychology](#) (offered by the Dept of Psychology at the Chinese University of Hong Kong)  
[臨床心理學社會科學碩士](#) (香港中文大學心理學系)
- [M.Soc.Sc. in Clinical Psychology](#) (offered by the Dept of Psychology at the University of Hong Kong)  
[臨床心理學社會科學碩士](#) (香港大學心理學系)
- [PsyD Programme in Clinical Psychology](#) (offered by the Dept of Psychology at the Chinese University of Hong Kong)  
[臨床心理學博士課程](#) (香港中文大學心理學系)
- [Doctor of Psychology \(Clinical Psychology\)](#) (offered by the Dept of Psychology at the University of Hong Kong)  
[臨床心理學博士課程](#) (香港大學心理學系)
- [PhD with a specialization in Clinical Psychology](#) (offered by the Dept of Psychology at the University of Hong Kong)  
[臨床心理學博士課程](#) (香港大學心理學系)